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Forord 
Prosjektet‐ Ungdom i vekst med hest har bestått av å innrede en del av ridehuset med nødvendige 
fasiliteter til bruk for å gi ungdom et dagtilbud. Prosjektet har gått over 2 år og er avsluttet 31.12.12. 
Mye av dette prosjektet med å innrede ridehuset består i å planlegge og organisere det praktiske 
arbeidet for å bygge et kjøkken, et sanitærrom og et kursrom. 
Denne typen byggeprosjekt krever mye planlegging for arbeidet mellom snekkere, elektrikere, 
rørleggere og andre fagpersoner skal gå greit. Arkitektfirmaet Nilssen og Opøien har stått som 
ansvarlig søker overfor kommunen og de har vært til stor hjelp med råd og veiledning i forhold til de 
krav som stilles for å få det godkjent. Når man begynner med et slikt prosjekt ser man etter hvert for 
mange krav som stilles og at det er mer kostnadskrevende enn først antatt. Uten støtte fra Ekstra 
Stiftelsen hadde dette ikke vært gjennomførbart. Jeg er meget takknemlig for at Sanitetsforeninga 
støttet meg og har tro på mitt prosjekt. Ønsker derfor å takke Guri Landrø og Lisa Ofstad som 
medlem i Orkdal Sanitetsforening for mottakelsen og støtten jeg har for fått. Samtidig vil jeg takke 
min familie for den hjelp og støtte jeg har fått for å kunne gjennomføre dette prosjektet. Vi har fått 
et barn i denne perioden og det har krevd at familien har støttet opp om at vi skulle gjennomføre 
dette byggeprosjektet. 
Jeg vil også takke vår kontaktperson i NAV Ketil Jonsen for god dialog om det tilbudet som er gitt. 
 
Kap 1. Bakgrunn for prosjektet/Målsetting. 
Flere og flere ungdommer i dag dropper ut av videregående skole og de sliter med å få fullført en 
utdanning. Innholdet i skolen har den senere tid blitt mer og mer teoretisk, og det har ført til at 
mange elever som sliter med den teoretiske delen på skolen får større problemer med å 
imøtekomme skolens krav til resultat. Mange velger heller å slutte på skolen, og da får de ofte en 
hverdag der de blir passive og det kan oppleves lite meningsfylt. Årsakene til de dropper ut av skolen 
kan være; rusproblemer, sosial angst, familiære‐ og psykiske problemer. Både kommunene og 
fylkene har blitt pålagt å jobbe systematisk for å snu denne utviklingen og sette inn tiltak som gjør at 
ungdommene fullfører sitt utdanningsforløp. 
Målsettingen blir å gi ungdommene et tilbud som bidrar til at de fullfører en utdanning og får en 
stabil jobbsituasjon. Gjennom tilbudet de får på Berge Gård skal de kunne oppleve trivsel, mestring 
og utvikling på flere områder. 
 
Kap 2. Prosjektgjennomføring/Metode.  
Første del av dette prosjektet har dreid seg om utallige møter og organisering av hvordan det 
praktiske arbeidet med innredning av ridehuset skulle gjennomføres. Flere møter med 
arkitektfirmaet Nilssen og Opøien og møter med kommunen for få en plan og beskrivelse av hvordan 
ridehuset kunne innredes. Kommunen stiller krav om at bygget imøtekommer kravet om universell 
utforming og samtidig måtte kjøkken bygges slik at det ble godkjent av mattilsynet. Nilssen og 
Opøien står som ansvarlig søker for prosjektet, og jeg måtte sammen med dem koordinere arbeidet 
som ble gjort av snekkere, elektrikere, ventilasjonsmontør og rørlegger. Rambøll, et eksternt firma  
måtte kontrollere og godkjenne den branntekniske utførelsen av bygget.  Denne byggeprosessen har 
vært mer krevende en antatt og men samtidig har jeg lært utrolig mye av å være prosjektleder for 
dette prosjektet. Tidsramma for prosjektet måtte utvides fordi de nødvendige uttalelser og 
godkjenninger fra kommunen har tatt mye lengre tid enn beregnet. 
Parallelt med byggeprosessen har det vært ungdommer på gården som har deltatt på ulike 
aktiviteter. Ungdommene har også vært med og sett på utviklingen av byggeprosessen med stor 



spenning og entusiasme. De har blitt involvert i byggearbeidet på en slik måte at de har sett 
nødvendigheten av å være strukturert og at ting må gjøres til riktig tid.    
 
 
 
Utfordringer.     
I og med at byggeprosessen har vært mer krevende enn antatt har det blitt litt for lite tid til å 
presentere prosjektet for nye aktører for kunne ha benyttet seg av tilbudet.  
Midt opp i denne byggeprosessen ble jeg gravid og fikk en akutt muskelbrist i magen som gjorde at 
jeg ble sykmeldt en periode og etterfulgt av en fødselspermisjon. Så derfor ble ikke fremdriften av 
prosjektet slik jeg hadde planlagt, men jeg ble veldig godt fornøyd med resultat av byggeprosjektet.  
 
Kap 3. Resultater og resultatvurdering 
Det ble en funksjonell og god utforming av innredningen av ridehuset. 
Aktivitetene med ungdommene fungerer meget godt og de har gitt meg mange positive 
tilbakemeldinger på hvordan de har opplevd dagtilbudet på Berge Gård. Mange har fått en mer 
meningsfylt hverdag og noen har begynt på skole igjen og vil fortsette sitt utdanningsløp. Selv om de 
har sluttet hos oss har vi en god kontakt og de har mulighet til å be om hjelp hvis de ønsker det. 
I permisjonstiden har jeg engasjert andre som har jobbet med aktivitetene til ungdommene. Jeg har 
under denne tiden også hatt samtaler med ungdommene for å følge deres utvikling. 
I og med at byggeprosessen har vært mer krevende enn antatt og at jeg har hatt fødselspermisjon, 
har det blitt litt for lite tid til å presentere prosjektet for nye aktører for kunne ha benyttet seg av 
tilbudet. 
 
Kap 4. Oppsummering/Konklusjon/Videre planer. 
I videre planer ønsker jeg å presentere tilbudet for flere aktuelle aktører som kan benytte seg av 
tilbudet. Da planlegger jeg å be om nye møter med videregående skolene i distriktet, NAV, Psykisk 
helse tjenesten og barneverntjenesten for gi et tilbud til de som ønsker det. Jeg ønsker også å knytte 
kontakter med flere frivillige organisasjoner som kan benytte seg av tilbudet. Det flotte anlegget bør 
brukes av de som kan dra nytte av det. Jeg vil stimulere til størst mulig aktivitet og en aktiv bruk av 
anlegget. Jeg ønsker å gi et tilbud til flest mulig ungdom som har behov for hjelp til å fullføre en 
utdanning eller og få en jobb som de mestrer.              
Videre planer. 
Er det mulig å fange opp disse ungdommene før de begynner på den videregående skolen? Kan de 
forbyggende tiltakene starte tidligere? Dette ønsker jeg å se nærmere på og jeg ønsker å utvikle en 
plan for det i et framtidig prosjekt.    


